
Členská schůze - American Cocker Clubu 

dne 9.2.2025 v Pardubicích, od 11:00 hodin 
Přítomno 21 členů + 21 na základě plné moci (celkem 42) 

 

1, Volba mandátové komise – L.B. ,L.P. ,K.O. 

Pro 42– Proti 0 – Zdržel se 0 = schváleno jednohlasně 

2, Volba návrhové komise – R.Š., M.H., M.H. 

Pro 42– Proti 0 – Zdržel se 0 = schváleno jednohlasně 

 
3, Odborná přednáška pana doktora Beránka  

– novinky od dubna 2025 (syndrome suchého oka -slzný test,  low priority katarakta – do chovu bez 
omezení, Glaukom, Progresivní retinální atrofie), hodnocení – prostý/na zvážení 
chovatele/nedoporučuje se do chovu (razítko), případné nejasnosti na konzultaci s panem 
doktorem Beránkem 

Zaroveň diskuze nad podnětem d, od M.Ž. 

Diskuze nad změnou Zápisního řádu – jedinec s DOV certifikátem – “Chov na zvážení “– kombinace 
pouze s jedincem “Prostý” na tu danou vadu  - příprava změny do konce února – zaslat MVDr. 
Beránkovi  

Pauza do 12.30 

 
4, Zpráva předsedy o činnosti za rok 2024 (viz příloha) 
5, Zpráva ekonoma za rok 2024 (viz příloha)  
– schvalení rozpočtu a účetní závěrky 
Pro 42– Proti 0 – Zdržel se 0 = schváleno jednohlasně 
 
6, Zpráva matrikáře za rok 2024 (viz příloha) 
- představení letáčků pro nové majitele (potencionální členové) – viz příloha 
 
7, Zpráva poradce chovu za rok 2024 (viz příloha) 
 – doplnit možnost chybějících M zubů (navrh M.P.) 
 
8, Zpráva o činnosti DR v roce 2024 (viz příloha) 
9, Informace ke změně Zápisního řádu ČMKU, resp. ACC – double mating (viz příloha) 
 - minimálně 1 ze 3 musí byt plnochrupý, 2 ze 3 PRA N/N 
Pro 42– Proti 0 – Zdržel se 0 = schváleno jednohlasně 



 
10, Diskuze k předneseným zprávám a podnětům : 
 
a,Podnět paní M.Ž. č.1 – „Upravení bodovací tabulky pro soutěž pes a fena roku a klubového 
šampiona“ –  

Pani M.Ž. zašle návrh na výbor – dojde k upravě tabulky pro Pes a fena roku, klubového 
šampiona.Dále se připraví podklady pro klubového pracovního šampiona – na základě žádosti N. M. 

Pro 42– Proti 0 – Zdržel se 0 = schváleno jednohlasně 

Návrh byl přijat. 

 
b, Podnět paní M.Ž. č.2 – „Obnovit elektronické uchovňovaní (ne každý chce na výstavu), ale za 
jiných finančních podmínek než bylo za covidu.“ 

Pro 13 – Proti  28– Zdržel se 1 

Návrh nebyl přijat. 

  
c, Podnět paní M.Ž. č.3 - „Otevření třídy pracovní na klubových a speciálních výstavách“ 

Pro 42 – Proti 0  – Zdržel se 0 = schváleno jednohlasně 

Návrh byl přijat  - bude zpracováno od sprnové výstavy vzhledem k DO 

 
d, Podnět paní M.Ž. č.4 – „Změnit opakování DNA PRA ob jednu generaci jak je to nyní. Po konzultaci 
s MVDr. Beránkem pokud budu krýt jedince kteří jsou oba A, tak potomci budou také A.“ 

Pro 13 – Proti  26 – Zdržel se 3 

Návrh nebyl přijat. 

 

11, Vyhlášení výsledků soutěže Pes a fena roku 2024 a Klubových šampionů ACC – viz webové 
stranky. 

12, Diskuze 

- Možnost vyjímek  - nelze ji posuzovat bez konkretních detailů 

 

Pro 32 – Proti 0  – Zdržel se 10 

Usnesení bylo přijato. 

 


